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Řeknu-li Kentucky, co se ti vybaví?
·piãkov˘ sport, perfektní organizace, stres,
pfiíjemní lidé, dlouhá cesta, pÛl roku pfiíprav...

Dalo by se to přirovnat k nějaké jiné
akci v Evropě, kde jsi byl přítomen?
Cáchy. CHIO Aachen jsou pro mne stále
nejlep‰í závody, co znám...

Jaké máš dojmy z cesty a z příjezdu?
Cesta dlouhá, rozsáhlá pfiíprava, ale ve
srovnání s Hongkongem de facto stejné.
Nejvût‰í starostí je vÏdy pfieprava techniky,
to budí nejvíce problémÛ a vá‰ní, nûkdy

Je jedním z mála Čechů, který byl na olympijských hrách
v Athénách i v Hongkongu, na Světových jezdeckých hrách
v Cáchách, na mistrovství Evropy ve Windsoru i třeba v Turíně,
na finále Světového poháru v Ženevě, desítkách zahraničních
závodů typu CSIO nebo CSI (St. Gallen, Stuttgart, Leipzig,
Mannheim, Neumünster, Kiel, Gera), většině domácích
největších závodů od pražského nebo poděbradského CSIO po
republiková mistrovství… Z každé své cesty si přiváží bohatý
materiál ve fotografické podobě − tak to je náš externí
spolupracovník, fotograf Tomáš Holcbecher. A právě se vrátil
z další megaakce, Světových jezdeckých her v Kentucky.

Fotograf na cestû kolem (koÀského) svûta

„Z mého pohledu velmi čistá fotka, vyjadřuje napětí
a koncentraci koně i jezdce před skokem. Pozadí zase
ukazuje, že stejné napětí je možné cítit i u diváků.“

„Tribuna při Poháru národů na CHIO Aachen. První
kolo Poháru se skáče ve čtvrtek večer asi od půl
osmé, světlo při západu slunce bylo jedinečné. Sta-
čil rychlý přesun na tribunu, pár záběrů a hotovo.
Nicméně později jsem litoval, že jsem zvolil ne tak
šťastný úhel, ale snažil jsem se i o kompozici s tri-
bunou a její prosklenou stěnou vpravo.“

„Pokud to okolnosti dovolí, velmi rád využívám i dál-
kové spouště a širokoúhlý objektiv 15 mm. Když je
moje představa správná (vše se musí nastavit do-
předu, bez možnosti následné kontroly, nebo jen
velmi omezené), vzniknou poměrně zajímavé záběry.“

Tomáš Holcbecher u jedné
z překážek v maratonu.
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